

Confession before the Nativity of Christ

It is a pious tradition at St. Vladimir Church for virtually everyone to partake of the Holy Mysteries on the Feast of our Lord's Nativity. Please confess early for the feast! Confessions will be heard at the following times – please take advantage of this opportunity!

Saturday, December 26: Confession 3:00-6:00 p.m. (Please make an appointment with Fr. Gregory)

Saturday, January 2: Confession 3:00-6:00 p.m. (Please make an appointment with Fr. Gregory)

Monday, January 4: Confession 4:00-9:00 p.m. (Please make an appointment with Fr. Gregory)

Tuesday, January 5: Confession 4:00-9:00 p.m. (Please make an appointment with Fr. Gregory)

Tuesday, January 6: Confession begins at 4:00 p.m., Vigil 6:00 p.m., Confession during and following Vigil

Please note: those who have confessed beginning December 26 need not confess again before Nativity, but are welcome to partake of the Holy Mysteries having prepared themselves by reading the appointed prayer rule and attending the Divine Services for the feast.



Исповедь перед Рождеством Христовым

В Свято-Владимирском храме есть благочестивый обычай – всем причащаться Святых Тайн в праздник Рождества Христова. Просим всех исповедоваться заблаговременно! Исповедоваться можно в указанное ниже время – постарайтесь воспользоваться этой возможностью!

Суббота, 26 декабря: Исповедь в 1500-1800 вечера (по предварительной договоренности)

Суббота, 2 января: Исповедь в 1500-1800 вечера (по предварительной договоренности)

Понедельник, 4 января: Исповедь в 1600-2100 вечера (по предварительной договоренности)

Вторник, 5 января: Исповедь в 1600-2100 вечера (по предварительной договоренности)

Среда, 6 января: Исповедоваться можно начиная с 4:00 дня, можно также исповедоваться во время и после всенощной, которая начинается в 6:00 вечера.

Примечание: исповедовавшиеся 26 декабря и в последующие дни могут не исповедоваться до Рождества и причащаться Святых Тайн во время праздничных богослужений, прочитав молитвенное правило.

